
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 585
Vil ministeren oplyse om antallet af udsendte rykkerskrivelser for manglende
betalinger af regninger til det offentlige er steget siden overgangen til digital
post, og vil ministeren konkret fremlægge en oversigt over antallet af rykkere,
der er fremsendt til borgere for for sent indbetalt ejerafgift i perioden
2012-2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kenneth
Kristensen Berth (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kenneth.Kristen-
sen.Berth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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